

CONTENT

Department of Criminal Law

- I. Kronis** Criminal liability for delaying insolvency proceedings
J. Kaļiņina Definition of domestic violence: content and interpretation
J. Kāršenieks Protection of personal data of physical persons in work with the materials of the case
I. Trubiņa Crime relapse and its prevention
J. A. Gonzalez Costa The problems and gaps of the law of gender violence in Spain
S. Kotāne Offenses against the environment, essential damage assessment in theory and practice

Department of Criminalistics and the Theory of Investigation Activities

- I. Trofimovs** Operational psychology
K. Abdilov, M. Myrzakhanova, Y. Myrzakhanov
The grounds for the criminalistic classification of persons committed crimes against property

Department of Administrative Law

- A. Dreiblahens** The legal problems of environmental pollution prevention in Latvian ports

Department of Civil Law

- O. Borisova** Legal regulation of risk in the use of nuclear energy in Bulgaria

СОДЕРЖАНИЕ

Отрасль уголовного права

- И. Кронис** Уголовная ответственность за воспрепятствование процессу неплатежеспособности
Е. Калинина Сущность и интерпретация понятия насилия в семье
Я. Каршениекс Защита персональных данных физических лиц при работе с материалами дела
И. Трубиня Рецидив преступных деяний и его превенция
Х. А. Гонсалес Коста Проблемы и пробелы права о гендерном насилии в Испании
С. Котане Преступные деяния против природной среды: оценка существенного вреда в теории и практике

Отрасль криминалистики и теории оперативной деятельности

- И. Трофимов** Оперативная деятельность и психология
К. Абдилов, М. Мырзаханова, Е. Мырзаханов
Основания криминалистической классификации лиц, совершивших преступления против собственности

Отрасль административного права

- А. Дрейблатхенс** Правовая проблематика ограничения загрязнения среды в портах Латвии

Отрасль гражданского права

- О. Борисова** Правовое регулирование риска при использовании ядерной энергии в Болгарии